
PLAST A KOV DO JEDNÉ POPELNICE? Zatím ne!  

                                           Proč se u nás na Jilemnicku třídí jinak? 

Možná jste slyšeli o novém systému, kdy se v některých městech plast 

a kovy hází do jedné nádoby. Tzv. multikomoditní sběr už funguje v 

některých regionech ČR, ale má jednu zásadní podmínku: moderní 

třídírnu odpadu. 

Bez ní to zkrátka nejde. Nejbližší takové třídírny jsou v Brně nebo 

Ostravě a jejich výstavba stojí stovky milionů. V našem regionu 

podobné zařízení zatím neexistuje, proto zůstáváme u osvědčeného 

systému třídění – zvlášť plast, zvlášť kovy. 

Až bude změna možná, města a svozové firmy Vás o tom včas 

informují. Do té doby třiďte dál, jak jste zvyklí – má to smysl! 

 


